

CCC Project 104268.106 – Questions and Answers – December 27, 2017

Question #1: How CCC manages those ten offices? Remote from Canada directly?

Answer #1: CCC manages the offices remotely from Ottawa. Additional information is available in Annex B, section 2 – Contract Management of the RFP.

Question #2: How do those ten offices work with Canada Embassy General in China?

Answer #2: This question is not relevant to the RFP.

Question #3: What is the rate for current ROs employees to turn over?

Answer #3: On average, our employee annual turnover is two per year throughout the CCC China Representative Offices.

Question #4: What size are those current ten offices square feet, renting cost? Address? Do they all have private drivers from leasing company? If yes, how many, from which company?

Answer #4: This question is not relevant to the RFP. Additional information is available in Annex B, section 2 – Office Management of the RFP.

Question #5: What is primary purpose CCC draw this bid? Any background detail?

Answer #5: Information is available in Part I, point 1 of the RFP.

Projet de la CCC n° 104268.106 – Questions et réponses – 27 décembre 2017

Question n°1: Comment la CCC gère t-elle les dix bureau? Directement à partir du Canada?

Réponse n°1: La CCC gère les bureaux à partir d'Ottawa. Pour tous renseignements supplémentaires, consultez la section 2 – Gestion de contrats de l'annexe B de la DP.

Question n°2: Comment est-ce que les dix bureaux travaillent-ils avec l'ambassade du Canada en Chine?

Réponse n°2: Cette question n'est pas pertinente à la DP.

Question n°3: Quel est le taux de rotation des employés actuels des bureaux de représentation?

Réponse n°3: En moyenne, pour l'ensemble des bureaux de représentation de la CCC en Chine, le taux de rotation annuel du personnel est de deux employés par an.

Question n°4: Quelle est la taille des dix bureaux actuels (pieds carrés), coût de location? Adresse? ont-ils tous des chauffeurs privés de la compagnie de location? Si oui, combien, de quelle compagnie?

Réponse n°4: Cette question n'est pas pertinente à la DP. Pour tous renseignements supplémentaires, consultez la section 2 – Gestion des contrats de l'annexe B de la DP.

Question n°5: Quel est l'objectif principal pour lequel la CCC soumet cette offre? des détails généraux?

Réponse n°5: L'information est disponible dans la Partie I, point 1 de la DP.